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Z A P I S N I K 

 

sa 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  održane u četvrtak 21. rujna 

2017. godine u Velikoj vijećnici Grada Poreča - Pareno, Obala M. Tita 5/I,  s početkom rada 

u 19,00 sati. 

 

U radu sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, Gradonačelnik Grada Poreča - 

Parenzo,  Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica Gradonačelnika, Sanja Oplanić, zamjenica 

Gradonačelnika,  Elio Štifanić, zamjenik Gradonačelnika, Božo Jelovac, v.d. pročelnika 

Ureda Grada Poreča - Parenzo,  Tatjana Matošević, pročelnica Upravnog odjela za proračun 

i gospodarstvo, Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, Đulijano 

Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, Vesna Kordić, 

pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu, 

Nataša Simonelli, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju, Damir 

Hrvatin, pročelnik upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša,  Elena Uljančić 

Vekić, ravnateljica Zavičajnog muzeja Poreštine - Museo del territorio parentino, Gordana 

Lalić, direktorica TD "PARENTIUM" d.o.o., Nadija Mendica, direktorica TD "STAN" 

d.o.o., Denis Matošević zapovjednik JVP CZP Poreč, , Nataša Basanić Čuš, ravnateljica 

Centra za pružanje usluga u zajednici Zdravi grad Poreč-Parenzo, Irides Zovi, ravnateljica 

Gradske knjižnice Poreč, Mario Laković, ravnatelj Doma za starije i nemoćne osobe Poreč, 

Alfredo Mendiković i Silvija Deković, predstavnici Sportske zajednice Grada Poreča, 

predstavnici medija i gosti. 

 

Sjednicom je predsjedavao Dean Pauletić, predsjednik Gradskog vijeća Grada Poreča 

- Parenzo. 

 

 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Uredu Grada 

Poreča - Parenzo. 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio sjednicu, pozdravio gradonačelnika i njegove 

zamjenike, vijećnike, predstavnike gradskih upravnih odjela, predstavnike proračunskih 

korisnika i ostale nazočne, te je predložio prozivku vijećnika radi utvrđivanja kvoruma. 

 

 Božo Jelovac, v.d. pročelnika Ureda Grada prozvao je vijećnike, nakon čega je 

utvrđeno da je na sjednici nazočno 16 od ukupno 17 vijećnika Gradskog vijeća i to: 

1. Adriano Jaku, 2.  Zoran Julijani, 3.  Gordana Šušljik, 4. Eugen Stanissa, 5. 

Kristijan Žužić, 6. Azeglio Picco, 7. Dean Pauletić, 8. Dejvid Lakošeljac, 9. Zoran Rabar, 

10. Dolores Ghersinich 11. Goran Gašparac, 12. Slavko Fornažar 13. Maurizio Zennaro, 

14. Mario Ritoša, 15. Emanuel Rudan i 16. Mirzet Hasanagić.. 

 

Odsutan:  

1. Dražen Prgić. 

 

 Nakon utvrđivanja kvoruma, predsjedavatelj je predložio da se prijeđe na utvrđivanje 

dnevnog reda u skladu s dostavljenim prijedlogom, te je o istom otvorio raspravu. 

  

Budući da vijećnici nisu imali primjedaba na predloženi dnevni red, predsjedavatelj je 

konstatirao da je za rad ove sjednice, jednoglasno, utvrđen sljedeći  
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D N E V N I   R E D 

 

1.  Verifikacija zapisnika sa 2. sjednice Gradskog vijeća 

2.  Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 

3.  Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2017. 

 godinu 

4.  I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo  za 2017. godinu 

5.  I. Izmjene i dopune programa javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo u 2017. 

godini u: 

- predškolskom odgoju i obrazovanju, 

- obrazovanju, 

- kulturi, 

- tehničkoj kulturi, 

- sportu i rekreaciji, 

- zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 

- socijalnoj skrbi  

6. I. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2017. godinu 

7. I.  Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017. 

godinu 

8. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Poreča-

Parenzo za 2017. godinu 

9. Odluka o imenovanju ravnateljice Gradske knjižnice Poreč 

10. Odluka o prijedlogu za imenovanje mrtvozornika na području Istarske županije 

11. Odluka o prihvaćanju Sporazuma o osnivanju javne ustanove Javna vatrogasna 

postrojba „Centar za zaštitu od požara Poreč“ i Odluka o davanju prethodne 

suglasnosti na Statut Javne vatrogasne postrojbe „Centar za zaštitu od požara 

Poreč“ 

 

 

 

TOČKA 1. 

Verifikacija zapisnika sa 2. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo 

 

 Predsjednik Vijeća je pozvao vijećnike da iznesu eventualna pitanja ili primjedbe 

vezane za zapisnik sa 2. sjednice Gradskog vijeća, koji je dostavljen u prilogu poziva i 

materijala za ovu sjednicu.  

 

 Budući da vijećnici nisu imali primjedaba, predsjedavatelj je predložio prihvaćanje 

zapisnika, te je u skladu s time, jednoglasno, donijet sljedeći  

 

Z A K L J U Č A K 

 Verificira se zapisnik sa 2. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo. 

 

 

TOČKA 2. 

Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 

 

 Božo Jelovac, v.d. pročelnika Ureda Grada, na prijedlog predsjedavatelja iznio je da 

su u prilogu materijala za ovu točku dnevnog reda, u cilju informiranja vijećnika, dostavljene 

tri odluke o razrješenju i imenovanju članova upravnih vijeća ustanova. Radi se o tome da je 



5 

 

Zakon o lokalnoj samoupravi propisao da Gradonačelnik imenuje osobe koje predstavljaju 

Grad u tijelima ustanova tj. pravnih osoba koje Grad osniva, ako nije zakonom drugačije 

određeno. Na temelju odredbi tog zakona Gradonačelnik je dužan obavijestiti Vijeće o takvim 

imenovanjima, a uz te odluke nije predviđena nikakva rasprava.  

U skladu s time dostavljene  su sljedeće odluke: 

- Odluka o razrješenju i imenovanju člana UV Pučkog otvorenog učilišta Poreč 

- Odluka o razrješenju i imenovanju člana UV Dječjeg vrtića – Scuola dell' infanzia     

  „Paperino“ Poreč-Parenzo i 

- Odluka o razrješenju i imenovanju člana UV Predškolske ustanove Dječji vrtići i    

  jaslice „Radost“ Poreč 

 

 

 Pitanja i inicijative: 

 

 

1. Kristijan Žužić  dao je sljedeće inicijative: 

" 1. Drago mi je vidjeti gradonačelniče da su prihvaćene neke od sugestija Odbora za 

mjesne odbore i selo te se kupilo kamere za video nadzorom i zaposlili još jednog prijeko 

potrebnog redara. U razgovoru sa pročelnikom Marinom Poropatom oko rada komunalnih 

redara dobio sam informaciju o značajnom porastu prekršajnih naloga, što je na terenu, a 

naročito u starogradskoj jezgri i te kako vidljivo. Budući da oko te problematike kršenja 

gradskih odredbi ima još puno posla, predlažem da se za kvalitetniji i lakši rad komunalnog 

redarstva za sezonu 2018. godine izmijeni i dopuni Elaborat javnih površina po 

mikrolokacijama za svaku ugostiteljsku terasu, štand, klupčicu, kiosk i ostalo što je vezano za 

prodaju i rad na javnoj površini. Da se kod donošenja Elaborata uzmu u obzir i analiziraju 

svi dostavljeni prijedlozi od Udruženja obrtnika-ceha ugostitelja i trgovaca, Javne vatrogasne 

postrojbe, mjesnih odbora, Turističke zajednice Grada, Albanske zajednice, Odbora za 

mjesne odbore i selo i dr. Isto tako predlažem da se prilagode svi akti (odluke i pravilnici) 

vezani za navedenu problematiku, da se poduzmu svi koraci i maksimalno zaštite komunalni 

redari i njihov rad uz pomoć policije, inspekcija, sustava i dr., da izvještaji o radu 

komunalnog redarstva budu periodični i što je više moguće zakonski dostupni javnosti, da se 

komunalno redarstvo maksimalno educira kako bi što profesionalnije obnašalo svoju dužnost. 

2. Druga moja inicijativa odnosi se na rješavanje komunalne problematike u i okolo 

Parka Olge Ban. Naime, za vrijeme kišnih dana u ulicu kod parka slijeva se velika količina 

oborinske vode iz Mlinske, Partizanske i ulice O. Keršovanija uslijed čega kompletna ulica 

postaje neprohodna i otežan je prolaz stanara do vlastitih kuća i stanova. Mlinskom ulicom je 

u takvim okolnostima gotovo nemoguće koristiti nogostupe prema Trgu Joakima Rakovca 

zbog velike frekvencije automobila koji prskaju pješake. Rasvjeta u večernjim satima unutar 

parka nije dostatna, naime prilikom uređenja parka čempresi su bili puno manji i uži. Dio 

staze od trgovine Konzuma do fast fooda unutar parka je jako slabo osvijetljena. Uličica koja 

vodi kroz park je uska i opasna iz razloga što dječica znaju istrčati na kolnik iza zelene živice. 

Iz navedenih razloga predlažem da se izgrade oborinski kanali duž Mlinske ulice od pješačkoj 

prijelaza kod ex caffe bara Skalinada, dijela Partizanske ulice i uzduž cijele ulice kroz Park 

Olge Ban, da se u suradnji sa projektantima razradi mogućnost pojačanja javne rasvjete kroz 

park, te da se zbog opasnosti uredi ili ograniči prolaz kroz ulicu uz park. 

3. Trećom inicijativom predlažem da se pregledaju natpisi i imena palih boraca 

drugog svjetskog rata na svim spomenicima na području Grada Poreča-Parenzo i gdje se 

utvrdi potrebnim ponovno prefarbaju i retuširaju." 
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Gradonačelnik Loris Peršurić, prihvatio je iznesene inicijative, uz napomenu da se 

odvodnja oborinske vode u parku Olge Ban godinama rješavala s nekim privremenim 

rješenjima, Tako da će se prilikom izrade proračuna za narednu godinu planirati sredstva za 

jedno kvalitetnije rješenje i malo veći zahvat. Što se spomenika kulture tiče, naglasio je da je 

nekoliko spomenika već uređeno, dok će se ostali urediti u granicama financijskih mogućnosti 

do kraja godine a ostatak u narednoj godini. 

  

 (Inicijative su upućene Upravnom odjelu za komunalni sustav dopisom KLASA: 

011-01/17-01/164,165 i 166, URBROJ: 2167/01-07-17-1). 

 

2.  Maurizio Zennaro  osvrnuo se na dobiveni odgovor o upisu djece u dječje vrtiće. 

Mišljenja je kako odgovor ukazuje na velike probleme koji se javljaju u funkcioniranju 

predškolskih ustanova i čini se da se pokušava sve privatne vrtiće staviti u isti koš. Kada 

netko pročita da ti vrtići imaju prevelike naknade za najam prostora ili da odgajateljice nisu 

isto tretirane u pogledu visine plaća, a da neke ravnateljice privatnih vrtića imaju čak 12.000, 

00 kuna plaće, slika i poruka koja je poslana tim odgovorom je nepotpuna odnosno netočna, te 

da se na taj način blate i oni privatni vrtići koji svoj posao dobro rade. Neshvatljivo je da 

odgovor privatnih vrtića ide u pravcu „ to je poslovna politika naše institucije“ a da pritom 

zaboravljaju da građani, roditelji kao porezni obveznici financiraju funkcioniranje i privatnih i 

gradskih vrtića. Smatra da bi trebalo pokušati iznaći neko rješenje, naročito zbog najava 

otvaranja novih vrtića, jer se nameće pitanje kako će se postupiti u odnosu na privatne vrtiće i 

njihove djelatnike? Nadalje, zanima ga jedan detalj vezano za poziv za upis u predškolsku 

2017/2018 godinu. Naime prethodnom Povjerenstvu za provođenje upisa u dječje vrtiće je 

mandat trajao do 30.04.2017., a drugo je povjerenstvo imenovano 27.04.2017., što znači prije 

isteka mandata prethodnog Povjerenstva. To znači da je novo Povjerenstvo imenovano 

nezakonito jer u trenutku njegovog imenovanja još uvijek trajao mandat prethodnog. 

Nakon toda iznio je sljedeću inicijativu: 

 " Predlažem da se prilikom izrade proračuna za 2018. g. osiguraju  sredstva za 

sigurnosno uređenje pješačke zone u ulici  N. Tesla. 

 Obrazloženje:                                                                                                        

 Spomenuta pješačka zona, od ulaza na parkiralište Peškere do javne površine gdje se 

održavaju gradske i ostale manifestacije, nezaštićena je za pješake. Zbog značajne visinske 

razlike (obala – cesta) pješačenje tim djelom ulice predstavlja ozbiljnu opasnost za sve 

pješake, pogotovo u ljetnim mjesecima zbog velikih gužva. Na tom smo potezu već bilježili 

padove i nezgode pješaka, nažalost i sa tragičnim posljedicama. Zbog sigurnosti svih pješaka 

molim da se prijedlog prihvati". 

 

 Postavio je sljedeća pitanja: 

1. (pitanje je postavio na talijanskom jeziku) "Pitanje za dogradonačelnicu talijanske 

nacionalne manjine gđu Nadiu Štifanić Dobrilović: 

U kojim se naseljima Grada Poreča – Parenzo može primjenjivati četvrto poglavlje 

Statuta Grada Poreča-Parenzo? Zanima me i primjena  čl.  18. st. 2. Statuta Grada Poreča –

 Parenzo. Naime, 4. rujna svečano je otvorena PŠ Žbandaj. Gore navedenim člankom Statuta 

propisano je da natpisi gradskih ustanova moraju biti na hrvatskom i na talijanskom jeziku. U 

konkretnom, za PŠ  Žbandaj to nije izvršeno.   

 Koristim trenutak da zamolim dogradonačelnicu, koja u trećem ili četvrtom mandatu 

predstavlja autohtonu talijansku nacionalnu manjinu Grada Poreča- Parenzo da izvijesti   

sunarodnjake o postignućima na polju zaštite i afirmacije prava talijanske nacionalne 

manjine u tijeku obnašanja mandata. Molim pisani odgovor.     
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 2. Sukladno članku 15. st. 2. Poslovnika o radu Gradskoga vijeća Grada Poreča – 

Parenzo zatražio sam od pročelnika Upravnog odjela za komunalni sustav određene podatke. 

Odgovor je ubrzo uslijedio na što zahvaljujem pročelniku. Dužan sam ispriku pročelniku zbog 

toga što nisam bio dovoljno jasan prilikom sastavljanja pitanja, budući da su mi dostavljeni 

samo brojčani pokazatelji. Stoga, u nadi da ću ovaj put biti shvaćen, ponavljam pitanje u 

sljedećem obliku: 

 – ime i prezime ili ime pravne osobe koje su prijavljene od komunalnih redara zbog 

nepoštivanja Pravilnika o korištenju javnih površina Grada Poreča – Parenzo na dan 18. 

kolovoza 2017. godine.      

  – ime i prezime ili ime pravne osobe koje su prijavljene  od strane komunalnih redara 

zbog nepoštivanja Pravilnika o korištenju javnih površina Grada Poreča– Parenzo u 2016. 

godine.  

 – ime i prezime ili ime pravne osobe koje su prijavljene od komunalnih redara zbog 

nepoštivanja Pravilnika o korištenju javnih površina Grada Poreča – Parenzo u 2017. 

godine". 

  

 Gradonačelnik Loris Peršurić, prihvatio je prijedlog vezano za sigurnosno uređenje 

pješačke zone u ulici Nikole Tesle i osiguranje za to potrebnih sredstava u proračunu za 2018. 

godinu. Napomenuo je da se u više navrata htjelo postaviti nekakvu zaštitnu ogradu upravo 

radi sprječavanja nezgoda pješaka, ali se uvijek nailazilo na nesuglasice sa konzervatorima. 

Izrazio je nadu da će se ipak postići neko zajedničko rješenje i da će neka zaštita konačno 

moći postaviti. Naglasio je da će drugo pitanje biti upućeno nadležnom Upravnom odjelu radi 

davanja odgovora. 
   

 (Inicijativa je upućena Upravnom odjelu za komunalni sustav dopisom KLASA: 011-01/17-

01/167, URBROJ: 2167/01-07-17-1. Prvo pitanje je upućeno Zamjenici Gradonačelnika  

Štifanić Dobrilović dopisom KLASA: 011-01/17-01/168, URBROJ: 2167/01-07-17-1, a 

drugo pitanje Upravnom odjelu za komunalni sustav dopisom KLASA: 011-01/17-01/169, 

URBROJ: 2167/01-07-17-1). 

 

 3. Zoran Rabar, postavio je dva pitanja i predložio jednu inicijativu: 

 Pitanja: 

 „ 1. Kako bi nova osnovna škola na Finidi mogla biti izgrađena već za iduću školsku 

godinu, građani-roditelji su već počeli zapitkivati da li se već razmišlja o eventualnoj podjeli 

učenika i profesora u novoj školi Finida? Dali to rješava Minstartvo ili se namjerava oformiti 

neko radno tijelo? 

 2. S početkom nove školske godine mnogobrojni roditelji su mi se obratili s 

primjedbama vezanim za prijevoz djece osnovnih škola, kao na primjer učestalo kašnjenje 

autobusa, nedolazak istih dok djeca čekaju na stanici, prepuni autobusi na pojedinim 

linijama, pa me zanima što Grad Poreč može učiniti u cilju rješavanja tog problema? Pred 

par minuta primio sam o kolege Žužića jedan mail kojeg je poslala mještanka Musaleža, 

kratak je pa ću ga pročitati: „Obraćam Vam se sa zamolbom da mi pomognete oko školskog 

autobusa-prijevoza za učenike talijanske osnovne škole. Moje dijete i još jedna djevojčica 

putuju iz Musaleža do Poreča u školu. Školski autobus ili kasni ili uopće ne dođe ili je prepun 

djece koja stoje naslonjena na vrata jer nemaju mjesta. Prema voznom redu autobus bi trebao 

biti u Musaležu u 07,35 sati tako da djeca odlaze na stanicu desetak minuta ranije jer 

autobus, ako dođe nešto ranije, ne čeka do točnog termina. Jedan je roditelj zadužen da 

otprati djecu kako bi ih sam odvezao školu u slučaju nedolaska autobusa, što se nerijetko i 

dešava. U takvim slučajevima taj roditelj mora kasniti na svoj posao.“ 

Inicijativa: 
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"Moja inicijativa odnosi se na Autobusni kolodvor u Poreču koji vapi za temeljnim 

preuređenjem. To govorim iz razloga što je Autotrans Rijeka dobio novog većinskog vlasnika, 

pa iz tog razloga molim da Grad Poreč stupi u kontakt sa novim vlasnikom radi rješavanja 

tog problema, jer takav kolodvor ne može biti ogledalo ovako razvijenog turističkog grada 

kao što je Poreč ". 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, vezano za pitanje oko nove škole na Finidi naglasio je 

kako je u više navrata spomenuo u medijima da se radi o jednom generacijskom projektu vrlo 

bitnom za sve građane Grada Poreča. Odlučeno je da se formira jedno stručno povjerenstvo u 

koje bi bile uključene osobe pedagoške i građevinske struke kao i predstavnici Gradskog 

vijeća kako bi se dovršetak škole Finida, kao i početak nove školske godine u istoj, odvijao u 

najboljem redu  

 Što se tiče mnogobrojnih problema vezanih za Autotrans i prijevoz školske djece 

naglasio je kako je poduzeo određene korake te je u cilju rješavanja trenutačne situacije 

organiziran sastanak sa predstavnicima tog prijevoznika kojem je prisustvovala 

dogradonačelnica Nadia Štifanić Dobrilović, te će o istom informirati vijećnike. 

 Što se tiče derutnog stanja Autobusnog kolodvora, naglasio je kako je Grad u više 

navrata tražio od Autotransa uređenje kolodvora. Koliko je poznato primopredaja firme od 

strane novog vlasnika Deutsche Bahn nije još izvršena do kraja, pa čim to bude učinjeno 

stupit će se u kontakt sa novim vlasnikom i zatražit će se dovođenje kolodvora u red koji 

priliči Poreču,  te da se u suradnji sa nadležnim gradskim službama donese urbanistički plan 

uređenja. 

 

 Zamjenica Gradonačelnika Nadia Štifanić Dobrilović, informirala je vijećnike o 

održanom sastanku sa rukovoditeljem poslovnice Autotransa u Poreču, prometnikom i 

osobom odgovornom za komercijalu. Sastanak je sazvan slijedom primjedaba i problema koji 

su se pojavili u funkcioniranju prijevoza učenika osnovnih škola na području Grada Poreča-

Parenzo. Podsjetila je da je takvih problema bilo i lanjske godine. Kako je školska godina 

započela i već je u tijeku treći tjedan, smatra se da prijevoz učenika treba dobro funkcionirati 

zbog sigurnosti učenika, mira roditelja i nesmetanog održavanja nastave. Predstavnici 

prijevoznika upoznati su sa primjedbama koje iznose roditelji u komunikaciji s ravnateljicama 

školskih ustanova. Primjedbe se, kao što je i vijećnik rekao, odnose na kašnjenje autobusa, 

neredoviti prolazak određenim naseljima i na prepune autobuse, što zasigurno predstavlja 

sigurnosni problem. Grad Poreč smatra da prijevoz učenika mora funkcionirati na 

zadovoljavajućem nivou, tako da su predstavnici Autotransa ponovno upozoreni, a odgovorna 

osoba tvrtke obećala je da će upozoriti svoje djelatnike na tu situaciju i inzistirati na 

poštivanju dogovorenog načina prijevoza. Naglašeno im je da se prilikom eventualnih 

kvarova autobusa, obavezno mora kontaktirati školska ustanova, radi pravovremene obavijesti 

o kašnjenju učenika, kao i osiguranja zamjenskog autobusa. Izrazila je nadu da će prijevoz 

učenika nadalje funkcionirati bez većih problema, naglasivši da će Grad, putem svojih 

nadležnih službi, redovito pratiti situaciju i reagirati ukoliko to bude potrebno. 

 

 

4. Zoran Zulijani, postavio je sljedeća pitanja: 

„1. Ministarstvo turizma objavilo je poziv za podnošenje zahtjeva za dodjelu 

bespovratnih sredstava temeljem Programa razvoja javne turističke infrastrukture u 2017. 

godini, za koji je osigurano 20 milijuna kuna. Sredstva iz Fonda namijenjena su javnom 

sektoru za razvoj javne turističke infrastrukture. Zanima me da li je Grad Poreč prijavio 

projekte i koje? 

2. Isto tako bih molio da nas se informira o tome da li je u planu nastavak, odnosno, 3. 

faza izgradnje plaže na Saladinki koja se proteže sve do žičane ograde AC Ulika?“ 
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 Gradonačelnik Loris Peršurić, iznio je kako se zadnjih godina Grad redovno javlja na 

natječaje Ministarstva turizma za sufinanciranje programa uređenja plaža, te je na taj način 

uređeno pet plaža a ove godine je na natječaj prijavljena plaža Sergulje III koja se proteže od 

hotela Laguna park prema Materadi. U planu je i nastavak Saladinke sve do ograde AC Ulika. 

Planira se i uređenje plaže ispod hotela Laguna park a trenutno se projektira tzv. plaža Rivetta 

od hotela Palazzo do Talijanske škole.  

 

5. Emanuel Rudan, postavio je sljedeća pitanja: 

 

„1. Zašto Grad Poreč ne spriječi uporno oglašavanje piva i kladionica u blizini škola, 

vrtića, jaslica, crkve i autobusnog kolodvora, dok se u školi promiču programi protiv 

alkohola, droga i kockanja? Svaki školarac pokraj tih reklama prolazi barem dvaput dnevno, 

a reklamom mu se podsvjesno usađuje ideja  da su alkohol i klađenje dobra stvar.  

2. Već godinu dana netko dovozi i odlaže građevinski materijal na zelenu površinu u 

naselju Brčići na križanju ulice Brčićka i Poli lokvu. Nakon izgradnje kanalizacijskog sustava 

na toj lokaciji je uništena tadašnja zelena površina i do današnjeg dana nije vraćena u 

prvobitno stanje. Molio bih da mi se odgovori kad će se ta površina očistiti i ponovno urediti 

kao zelena površina?“  

 

Gradonačelnik Loris Peršurić, odgovarajući na prvo pitanje iznio je da će se do kraja 

godine ili najdalje početkom druge, izraditi i dostaviti ovom Gradskom vijeću jedan elaborat 

postave raznih panoa, jambo plakata i drugih reklama ne samo u blizini školskih ustanova, 

već i uz  koridore državnih i županijskih cesta, kao i na drugim lokacijama na području grada, 

a sve u cilju uvođenja većeg reda i postizanja određenog nivoa uređenosti površina 

predviđenih za takve namjene. 

Što se tiče drugog pitanja vezano ja zelenu površinu u naselju Brčići, o istom će biti 

obaviješteno komunalno redarstvo koje će već tijekom sutrašnjeg dana izvrti uviđaj, na 

temelju čega će se poduzeti mjere za uređenje te površine. 

 

6. Eugen Stanissa postavo je sljedeća pitanja: 

 

 „1.  Dobio sam više upita vezanih uz parkiralište između Milohanovićeve ulice i ulice 

Stipe Rajka. Naim spomenuto parkiralište je uređeno šljunkom što je nakon nekog vremena 

rezultiralo neuređenim prostorom na samom parkiralištu i oko njega. Ispred ulaza nekih 

zgrada konstantno se nakuplja velika količina šljunka i pijeska preko čega se neprekidno 

prelazi kako automobilima tako i pješice uslijed čega se  podiže velika prašina. Smatram da 

bi trebalo sagledati mogućnost uređenja i asfaltiranja spomenutog parkirališta. 

 2. Nakon velikih kiša koje su proteklih dana zabilježene  u Poreču, više sugrađana 

naselja Mate Balota i Spinčićeve ulice pretrpjeli su štete od prodora vode u podrumske 

prostorije. Građani su mi poslali pisma sa slikama nastalih šteta koje ću predati predsjedniku 

Vijeća.  

 U nastavku pročitao je pisma stanara stambene zgrade u Spinčićevoj ulici br. 3., kao i 

stanara zgrade u naselju Mate Balota 4., 5. i 6. koja u priložena ovom zapisniku, te je u 

njihovo ime zamolio da se poduzmu potrebne aktivnosti u cilju rješavanja nastale situacije i 

sprječavanja ponovih šteta. 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, odgovorio je da će se asfaltiranje parkirališta između 

Milohanovićeve  i Stipe Rajka biti uvršteno o proračun za sljedeću godinu, u sklopu čega će 

se riješiti i oborinska odvodnja. 
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 Što se tiče pitanja vezano za štete u naselju Mate Balota i okolnim ulicama uslijed 

velikog nevremena koje je nedavno zahvatilo područje grada i okolicu, naglasio je kako  su 

štete zabilježene i u drugim naseljima na području grada (Kukci, St. Vodopija i dr.). Osobno 

se angažirao da se zajedno sa vatrogascima i komunalnim poduzećem odmah reagira i barem 

kratkoročno riješe nastali problemi, pa se ovom prilikom zahvalio zapovjedniku JVP CZP 

Poreč, gospodinu Matoševiću i direktoru Usluge Poreč, gospodinu Lakoviću, na poduzimanju 

hitnih mjera na kritičnim lokacijama čime su donekle, privremeno riješeni nastali problemi. 

Naglasio je da će se zajedno sa komunalnim odjelom pristupiti planskom rješavanju 

evidentiranih situacija na pojedinim mikrolokacijama u gradu. Usporedivši nepogode koje su 

osim Poreča i ostalih sredina u Istri zahvatile i neke druge gradove, npr, Zadar gdje je 

situacija, uz istu količinu padalina, bila se mnogo teža, zahvalio je direktoru Usluge Poreč što 

je, uz svu angažiranost na rješavanju problema na području Poreča i okolnih naselja, uspio 

poslati jednu cisternu u Zadar kako bi im se pomoglo u rješavanju tamošnjih nepogoda.  

 

Predsjednik vijeća Dean Pauletić, zamolio je da se nakon  izvršenog uviđaja stanja na 

terenu i planiranja aktivnosti na saniranju problema, o istom izvijesti ovo Gradsko vijeće kako 

bi vijećnici imali određena saznanja kod eventualnih upita građana.  

 

7. Dejvid Lakošeljac postavio je sljedeća pitanja: 

 „ 1. Pošto je Grad ušao u izgradnju dviju novih škola sa sportskim dvoranama, od 

kojih je dvorana u Žbandaju otvorena, moje je pitanje da li će se po okončanju izgradnje 

škole i dvorane na Finidi, moći postojeće i nove sportske kapacitete kao što su sportske 

dvorane komercijalizirati? To se najviše odnosi na davanje istih na korištenje rekreativcima, 

uz naknadu. 

 2. Vezano za dvoranu „Žatika“ dobio sam više upita vezanih uz korištenje parkinga 

ispred same dvorane. Molim vas, koja je situacija sa tom površinom i da li se parkiralište 

može na neki način regulirati tako da ga samo korisnici dvorane mogu koristiti?“ 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, istaknuo je da će sa završetkom dvorane „Finida“  

Poreč imati pet javnih sportskih dvorana, tako da će po kvaliteti sportske infrastrukture biti u 

samom vrhu u Republici Hrvatskoj. Sa školskom 2018. godinom svi će školarci imati 

jednosmjensku nastavu, a u skladu s time zajedno sa Sportskom zajednicom trebat će se 

regulirati termini u svim dvoranama. S obzirom da je Poreč i po broju rekreativaca u samom 

vrhu u Republici Hrvatskoj, podrazumijeva se da će im biti omogućeno korištenje svih 

dvorana u skladu s raspoloživim slobodnim terminima. 

 Što se tiče parkirališta kod dvorane „Žatika“, isti je namijenjen korisnicima dvorane, 

pa je predložio da se postavi veći znak koji će upućivati da je parkiralište namijenjeno samo 

za njih, da se izbjegne situacije koje su se dešavale tijekom turističke sezone kada su na tom 

prostoru besplatno parkirali između ostalih i stranci.  

 

8. Goran Gašparac, postavio je sljedeća pitanja: 

 

 "1. Grupa građana naselja Kukci i Cancini nezadovoljni razinom komunalne 

opremljenosti i održavanja komunalnih objekata u njihovim naseljima zamolili su me da Vam 

proslijedim njihovo pismo u obliku vijećničkog pitanja. 

 Naime, naselja Kukci i Cancini spadaju u I ZONU komunalne opremljenosti, plaćaju 

komunalni doprinos i komunalnu naknadu množenu sa najvišim koeficijentom naplate (kao da 

žive u samom gradu Poreču), a koriste standard komunalnog uređenja III zone. 

 Pismo mještana prilažem u prilogu i molim pismeni odgovor. 

 

 2. Pitanje upućujem gradonačelniku Lorisu Peršuriću: 
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 Tijekom prvih 6 mjeseci 2016. godine Državni ured za reviziju obavio je reviziju o 

učinkovitosti rada NO u TD-ima u vlasništvu JLS na području IŽ, a među kojima je obavljena 

i revizija dva TD u vlasništvu Grada Poreča-Parenzo USLUGE POREČ d.o.o. i ODVODNJE 

POREČ d.o.o. 

 U danim preporukama revizija je, između ostalih, istaknula da se: 

 - u pisanom obliku odrediti kriterije i pravila za imenovanje članova nadzornog 

odbora koji se odnose na kvalifikacije (stupanj obrazovanja, stručnost, mjerodavna znanja, 

vještine, sposobnosti, radno iskustvo) i neovisnost 

 - u pisanom obliku odrediti pravila za upravljanje sukobom interesa isplaćivanje 

nagrade po održanim sjednicama no društva (a ne mjesečne naknade, kao što je to sada 

slučaj). 

 Moje pitanje glasi: 

 1. Zašto se nije postupilo prema preporukama nalaza Državne revizije za koje ista 

smatra da bi njihovom provedbom pridonijelo uspostavljanju djelotvornijeg sustava kontrole i 

nadgledanja poslovanja? 

 2. Hoćete li, kao predstavnik vlasnika svih građana Poreča u skupštinama društva, 

zbog neprovođenja preporuka Državne revizije tražiti odgovornost nadležnih osoba i tijela 

društva. 

Izvod iz nalaza Državne revizije s danim preporukama dajem u prilogu? 

Molim pisani odgovor." 

 

Gradonačelnik Loris Peršurić, odgovarajući na postavljena pitanja, naglasio je da se, 

što se tiče komunalne opremljenosti, svih devet mjesnih odbora nastoji održavati na jednak 

način i ravnomjerno razvijati svaki dio grada. Sama činjenica da postoji preko 80 malih 

dječjih igrališta, 30-tak polivalentnih igrališta ravnomjerno podijeljenih po svim mjesnim 

odborima, govori da se ravnomjerno razvija svaki dio grada. Uzet će se u obzir primjedba 

građana naselja Kukci i Cancini, izvršit se uvid na terenu i sagledati da li se nešto može 

poboljšati. 

Što se tiče revizije rada nadzornih odbora u komunalnim poduzećima Usluga Poreč i 

Odvodnja Poreč, naglasio je kako je prije 20-tak dana stupio na funkciju predsjednika 

Skupštine, tako da će sa predsjednikom uprave tih poduzeća razmotriti nalaz revizije, a njegov 

odgovor na  postavljeno pitanje je da je zakon isti za sve.  

 

Goran Gašparac, zamolio je da se na prvo pitanje, s obzirom da je postavljeno kroz 

pismo građana, dostavi pisani odgovor. Građani se ne žale na nedostatak igrališta već na 

uređenje cjelokupnog komunalnog sustava, nedostatak kolnika, nogostupa, zelenih površina, 

odvodnje oborinskih voda, održavanje javnih površina itd.  

Što se tiče nadzornih odbora u Uslugi i Odvodnji, vezano za posljednji izbor u 

nadzorni odbor Usluge kojeg ne želi imenovati, Državna revizija je u svojim preporukama  

rekla da bi trebalo odrediti pisane kriterije tko može biti član nadzornog odbora s obzirom na 

nadležnost tih odbora u trgovačkim društvima. Smatra da bi svakako trebalo postupiti po 

preporukama i odrediti tražene pisane kriterije i pravila. 

 

Predsjednik vijeća je iznio da je vijećnik Zennaro u međuvremenu skrenuo pažnju 

kako nije odgovoreno na jedno njegovo pitanje, te zamolio zamjenicu gradonačelnika Nadiu 

Štifanić Dobrilović nakon njezinog izlaska za govornicu, da odgovor na pitanje iznese na 

hrvatskom jeziku, kako bi svi vijećnici mogli pratiti izlaganje.  

 

Nadia Štifanić Dobrilović, odgovarajući na postavljeno pitanje navela je da je 2009. 

godine, na zadnjoj sjednici ondašnjeg saziva Gradskog vijeća, prilikom donošenja Izmjena i 

dopuna Statuta Grada Poreča-Parenzo, ugrađena primjena dvojezičnosti na području pojedinih 
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mjesnih odbora. Izvan toga ostali su MO Červar Porat, MO Nova Vas, MO Varvari i MO 

Žbandaj. S obzirom da se Poreč odredio kao Grad u kojem je prisutna dvojezičnost, intencija 

je da se vrlo brzo, na temelju upita nekih od navedenih mjesnih odbora, to stanje na njihovom 

području promijeni. U razgovoru sa predsjednikom MO Nova Vas i predsjednikom MO 

Varvari, iskazana je želja stanovnika za određivanje dvojezičnosti i za njihovo područje. 

Ukoliko do toga bude došlo, biti će potrebno izvršiti izmjenu Statuta, čime bi bio učinjen i 

jedan značajan korak naprijed u pogledu primjene dvojezičnosti na području Grada Poreča-

Parenzo. 

 

Maurizio Zennaro, pojasnio je da je pitanje postavio zbog toga što je 04. rujna 

prisustvovao svečanom otvaranju Područne škole Žbandaj, a kako je člankom 18. stavak 2. 

Statuta Grada Poreča-Parenzo propisano da natpisi gradskih ustanova, u ovom slučaju je škola 

gradska ustanova, moraju biti na hrvatskom i talijanskom jeziku. U konkretnom slučaju 

Područne škole Žbandaj to nije izvršeno. Inače, koliko mu je poznato, iz Statuta se ne može 

vidjeti koji mjesni odbori ne primjenjuju dvojezičnost. 

 

Božo Jelovac, v.d. pročelnika Ureda Grada, citirao je članak 2. i članak 18. Statuta 

Grada Poreča-Parenzo, te je naglasio da, s obzirom da MO Žbandaj nije u Statutu određen kao 

dvojezičan, nije obveza niti naziv škole u tom naselju pisati dvojezično. 

 

Maurizio Zennaro, naglasio je da nije u pitanju mjesni odbor već se radi o tome da je 

otvorena gradska javna ustanova u Žbandaju. 

 

Božo Jelovac, iznio je kako od nastanka Grada Poreča piše statute sukladno volji 

Gradskog vijeća. koje je nadležno za  donošenje Statuta, pa se zato smatra meritornim za 

tumačenje njegovog sadržaja, naglasivši kako je potrebno samo gramatički točno i 

dobronamjerno čitati da bi se shvatilo kako u istom piše upravo onako kako je naveo citirajući 

prethodno navedene članke. 

 

 

TOČKA 3. 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2017. godinu 

 

 Pročelnica Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo Tatjana Matošević 
prezentirala je Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2017. 

godinu, a sve u skladu s materijalom koji je dostavljen vijećnicima u prilogu poziva na ovu 

sjednicu. 

 

Predsjednik Vijeća je nakon uvodnog izlaganja otvorio raspravu po prezentiranom 

Izvješću. 

 

  Eugen Stanissa, zamolio je informaciju o kamatnim stopama za neke veće kredite 

(npr. za školu i dvoranu), samo radi usporedbe. Zaduženost Grada je 16%, dozvoljeno je 21%, 

a zanima ga kada bi se ta zaduženost mogla smanjivati? 

  

 PročelnicaTatjana Matošević, iznijela je da Grad za izgradnju Sportske dvorane 

Žatika kroz TD Parentium otplaćuje dva kredita (jedan u kunama i jedan u eurima). Kredit u 

kunama ima kamatu od oko 1,9%, a kredit u eurima je lanjske godine reprogramiran i 

produžen je rok otplate do 2023. godine, a njegova kamata je na razini od oko 5%. Što se tiče 

ostalih kredita, Gradsko vijeće u prošlom sazivu dalo je suglasnost na zaduživanje za 

izgradnju dviju škola. Naime, Grad je dobio zajedničku najpovoljniju ponudu dviju banaka i 
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to Privredne banke Zagreb i Hrvatske banke za obnovu i razvoj. Kredit se koristi na način da 

je PBZ odobrila sredstva u visini od 21.300.000,00 kuna po fiksnoj kamatnoj stopi od 2,25%, 

a HBOR je odobrila ostatak od 58.666.000,00 kuna po fiksnoj kamatnoj stopi od 2,5%. Što se 

zaduženosti tiče, s obzirom da se još nije započelo s otplatom kredita za škole koji su trenutno 

na korištenju, a ići će u otplatu tek po završetku investicija u listopadu sljedeće godine, 

zaduženost Grada kreće se na razini od oko 11%. Rok otplate manjeg kredita za sportsku 

dvoranu Žatika je 2023. godina, a većeg 2033. godina, kada završava i kredit za osnovne 

škole.  

 

 Goran Gašparac, iznio je da će se njegova pitanja možda više odnositi na rebalans 

proračuna, naime, predviđanje prihoda iz pomoći Europske unije i fondova su bili na razini od 

oko 20 miliona kuna. Pretpostavlja da su kod projekcije proračuna za ovu godinu u tih 20 

miliona kuna bila nekakva realna sredstva koja se mogu dobiti na natječajima. Sada je vidljivo 

da je realizacija u prvih šest mjeseci bila „0“ i da se u rebalansu proračuna skida oko 9 

miliona vezano za Muzej, a da ostaje još nekih 10 miliona. Što se događa s tim odjelom? Da li 

su projekcije tog odjela realne ili se radi o napuhavanju? Hoće li se barem tih 10 miliona 

realizirati? 

 

 Pročelnica Tatjana Matošević, potvrdila je da je pitanje zaista vezano za rebalans 

proračuna. Grad planira proračun za sljedeće razdoblje i u njega se ugrađuje ono što se 

predviđa da će se dogoditi u sljedećoj proračunskoj godini. Natječaje raspisuju razna 

ministarstva i na njih Grad ne može utjecati. U proračunu se mora planirati projekt na način 

da se sufinancira u određenom postotku iz drugih izvora. Takav projekt se unosi u proračun i 

čeka se otvaranje natječaja. Ako se natječaj ne otvori, što se u pravilu najčešće i događa, mora 

se u rebalansu skidati. Podsjetila je na situaciju oko natječaja za mjeru 7.4. na koji se čekalo 

pune tri godine (od 2014. godine). Pripremalo se dokumentaciju, usklađivalo, projektiralo 

nekoliko projekata, da bi se natječaj objavio tek ove godine, a par dana prije objave natječaja 

promijenjen ili su Pravilnik kojim se JLS može kandidirati na isti i limitirali su broj projekata, 

tako da od svega što je Grad pripremao bilo je moguće prijaviti samo dva projekta. Projekt 

nerazvrstane ceste prijavljen je još u dvanaestom mjesecu prošle godine, a projekt vrtića ove 

godine u trećem mjesecu, ali nikakvog odgovora još nema. Ti su projekti i dalje zadržani u 

proračunu, pa će ih se skinuti u sljedećem rebalansu jer nema smisla da uzimaju tolike 

milione. 

 Što se tiče Zavičajnog muzeja, također je projekt planiran u trogodišnjem razdoblju 

radi najave da će se natječaj otvoriti  u 2017. godini. Grad se nije imao namjeru prijaviti na 

projektiranje već na obnovu i izgradnju. Projekt radnog naziva „ Riznica povijesti za turizam 

budućnosti“ je jako zahtjevan projekt, ali nažalost javljeno je da natječaja neće biti tako da 

nema smisla držati 9 miliona kuna u Proračunu za 2017. godinu i povećavati ga za takva 

sredstva, već će biti stavljen u proračun za narednu godinu. 

 

 Maurizio Zennaro osvrnuo se na tehnologiju prikazivanja troškova. Na stavkama za 

manifestacije i proslave vidljiv je podatak koliko je novaca predviđeno za koju manifestaciju 

a ukupan iznos je 353.595,00 kuna. Međutim postoji dio ostalih gradskih manifestacija i 

proslava, za koje je potrošeno oko 2,6 miliona kuna a da nije poznato točno o kojim se 

manifestacijama radi. Rebalansom proračuna opet se, za gradske manifestacije i proslave, 

došlo na vrtoglavih 5 miliona kuna. Podsjetio je da se 2014. godine za tu istu stavku potrošilo 

oko 2 miliona kuna, što je povećanje od preko 100%. Iz proračuna nije razvidno koliko se 

plača Porečki vjesnik, na kojoj se stavci to vodi, kao ni koliko se plaćaju mediji i portali? 

Zanima ga kako to da se za proslavu Svete Ane koja se održava tek u mjesecu srpnju, već 

potrošilo 3.615,00 kuna, dakle prije nego se održala fešta? Nadalje, planiran je iznos od 

89.800,00 kuna za proslavu 1.maja, potrošilo se 78.085,00 kuna, a usporedbe radi, prošle se 
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godine za tu istu proslavu potrošilo 5.879,00 kuna. Smatra da su podaci disonantni iz godine u 

godinu. Zamolio je da se počne razmišljati o transparentnijem predočenju svih stavki 

proračuna kako bi se vidjelo i pratilo u što se javni novac troši. 

 

 Pročelnica Tatjana Matošević, naglasila je da je način iskazivanja podataka u 

polugodišnjem izvješću, rebalansu i proračunu propisan zakonom. Nikada se ne može ići u 

detalje i iskazivati analitička konta na nekoj šestoj razini, da bi vijećnici dobili sve podatke 

koji ih interesiraju. Svi su podaci dostupni u Upravnom odjelu za proračun i gospodarstvo i 

isti se mogu uvijek zatražiti. Što se tiče gradskih manifestacija, iznos za proslavu Sv. Ane je 

račun koji nije fakturiran prošle godine kad se proslava održala, nego je došao u ovoj godini 

kada je plaćen i zato je tu i iskazan. Što se tiče razlike u proslavi 1. maja, 2016. godine 

proslave nije bilo zbog kiše te je iz tog razloga prikazan tako mali iznos, dok je ove godine 

proslava u cijelosti realizirana. Što se tiče ostalih gradskih manifestacija, u proračunu su u 

Uredu Grada iskazane manifestacije koje se odvijaju tradicionalno svake godine, dok su ostale 

manifestacije prikazane u zbirnom iznosu, jer kad bi se svaka iskazivala posebno po svim 

kontima, proračun bi imao još najmanje 50 stranica više. Što se razlike tiče, veći je broj 

manifestacija u odnosu na prošle godine, a u rebalansu su navedene sve manifestacije koje su 

se održale u 2017. godini i one koje se planiraju održati do konca godine. U obrazloženju je 

navedeno o kojim se manifestacijama radi, a postoji i popis koji, ukoliko nekoga zanima, 

može biti dostupan. 

 

 Maurizio Zennaro, zahvalio se pročelnici na tumačenju naglasivši kako osobno nema 

ništa protiv proslava ni manifestacija, ali, ako se već radi o javnom novcu i financiranju istih 

javnim novcem, ne bi trebalo da se za štandovima pojavljuju osobe sa majicama IDS-a. 

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić zamolio je vijećnika da postavi eventualna pitanja vezana 

za temu o kojoj se raspravlja, naglasivši kako nije potrebno da se govornica koristi na tako 

nekorektan način. 

 

 Mario Ritoša, izrazio je zadovoljstvo s rezultatima izvršenja proračuna koji su 

prikazani u predmetnom polugodišnjem izvještaju. Podsjetio je na situaciju u kojoj je bio 

gradski proračun početkom mandata prethodnog saziva Vijeća pred četiri godine kada je 

bilježen minus od 58 miliona kuna. U te četiri godine taj je minus pokriven, redovito su se 

plaćali anuiteti velikih kredita, Grad je imao snage krenuti u izgradnju dviju škola i svi su 

proračunski korisnici redovno dobivali sredstva. Smatra da se u raspravi o izvršenju takvog 

proračuna ne bi trebali zamarati sa iznosima nekih proslava, već se trebaju svi prisjetiti da je 

Grad Poreč, između ostalog, jedan od dva ili tri grada u Istri koji nema prireza. Kad se sagleda 

šta se sve kroz proračun financira, kako proračunski korisnici žive, mišljenja je da svatko 

treba biti ponosan na ovaj Grad jer je  standard života od umirovljenika na dalje u Poreču u 

odnosu na većinu drugih sredina na županijskom nivou i šire je daleko viši i bolji. Treba 

zahvaliti i građanima na savjesnom ponašanju koje rezultira dobrom punjenju proračuna kroz 

redovito plaćanje komunalne naknade, doprinosa i ostalih davanja koja ulaze u gradsku kasu. 

Zahvaliti treba i Gradskoj upravi na redovnom izvršavanju svojih obaveza i dobrom 

raspolaganju javnim novcem, za što je zaslužno i Gradsko vijeće koje donosi proračun i 

programe u društvenim i komunalnim djelatnostima. Kod ovakvog proračuna treba biti 

razumljivo ako se povremeno pojave i neke manje anomalije u npr. plaćanju nekih pučkih 

proslava, o čemu smatra nije niti potrebno na ovom gradskom Vijeću govoriti, a slaže se isto 

tako da u ovakvim raspravama nema mjesta spominjanju nikakvih političkih stranaka. 
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 Maurizio Zennaro javio se za repliku što mu predsjedatelj nije dozvolio naglasivši 

kako ga vijećnik Ritoša nije prozvao, a ujedno je upozoren da je potrošio svoje pravo na 

raspravu. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio 

na glasovanje prezentirano izvješće, nakon čega je utvrdio da je, jednoglasno, donijet 

 

Polugodišnji Izvještaj  

o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2017. godinu 

 

 (Polugodišnji Izvještaj je priložen zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-

01/17-01/154 URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

  

_ . _ 

 

 Predsjednik vijeća Dean Pauletić, budući da su sve naredne točke dnevnog reda 

vezane uz Proračun, predložio je da pročelnici najprije iznesu uvodna izlaganja i rasprava uz 

predložene izmjene i dopune proračuna i izmjene i dopuna programa iz domene društvenih 

djelatnosti i komunalnog sustava, a da se glasovanje provede na kraju, za svaku točku 

posebno. Naglasio je da je u prilogu materijala dostavljen amandman Gradonačelnika koji 

automatski postaje sastavnim dijelom prijedloga akta i o njemu se ne glasuje. 

_ . _ 

 

TOČKA 4. 

Prve Izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2017. godinu i Projekcije za 

2018. i 2019. godinu 

 

 Pročelnica Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo - Tatjana Matošević, 

prezentirala je Prijedlog Prvih Izmjena i dopuna Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2017. 

godinu i Projekcije za 2018. i 2019. godinu, sukladno materijalu koji je vijećnicima dostavljen 

u prilogu poziva na ovu sjednicu.  

Naglasila je da je Gradonačelnik svojim amandmanom, koji automatizmom postaje 

sastavnim dijelom ovih izmjena i dopuna proračuna, predložio da se sa pozicija Upravnog 

odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu iz Programa javnih potreba 

u sportu i rekreaciji (30.000 kn) i Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi (4.000 kn), 

ukupni iznos od 34.600 kn preusmjeri u Program javnih potreba u obrazovanju za 

proračunskog korisnika Osnovnu školu Poreč, za novu aktivnost: Područna škola Žbandaj, za 

financiranje razlike plaće za puno radno vrijeme kuharice i za plaće za dvije spremačice, do 

dobivanja suglasnosti Ministarstva znanosti i obrazovanja za zapošljavanje tog tehničkog 

osoblja. Za to je potrebno planirati mjesečno bruto za 11.534,00 kune za tri mjeseca (rujan, 

listopad i studeni), jer se očekuje da će u tom razdoblju Ministarstvo znanosti i obrazovanja 

preuzeti financiranje njihovih plaća.  Ovim amandmanom ukupni iznos proračuna ostaje 

nepromijenjen.     

  
Predsjednik Vijeća je nakon uvodnog izlaganja otvorio raspravu. 

 

Slavko Fornažar, zamolio je za pojašnjenje oko iznosa interkalarne kamate, koja je 

inače minimalna ukoliko je dobro isplanirana. 

 

Pročelnica Tatjana Matošević pojasnila je da je interkalarna kamata, kamata koja se  
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plaća do prijenosa kredita u otplatu. Dakle, za vrijeme trajanja investicija kredit se koristi i 

tada se plaća interkalarna kamata koja je uobičajeno u visini redovne kamate. Ta se kamata 

uvijek isplaćuje samo na iskorišteni dio kredita dok se ne kredit prenese u otplatu, a to znači 

više od godinu dana, i zbog toga je iznos iste u visini navedenoj u materijalu.   

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ predsjedatelj je 

predložio prelazak na razmatranje naredne točke dnevnog reda. 

 

TOČKA 5. 

I.  Izmjene i dopune programa javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo za 2017. godinu u: 

- predškolskom odgoju i obrazovanju, 

- obrazovanju, 

- kulturi, 

- sportu i rekreaciji, 

- tehničkoj kulturi, 

- zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 

- socijalnoj skrbi 

 

 Pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu 

zaštitu - Vesna Kordić, prezentirala je Prijedlog I. izmjena i dopuna programa javnih potreba 

u društvenim djelatnostima za Grad Poreč-Parenzo za 2017. godinu. 

 

 Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po prezentiranim materijalima. 

 

 Goran Gašparac  rekao je da se jedno od pitanja koje želi postaviti možda odnosi na 

rebalans proračuna. Povećano je 8  miliona kuna od prodaje imovine, pa ga zanima da li je to 

vezano za otvoreni natječaj za prodaju nogometnog igrališta? Ako i dođe do te prodaje, 

budući da na tom terenu djeca sada treniraju, hoće li Grad negdje osigurati izgradnju nekog 

novog igrališta jer će, ukoliko se bude išlo na korištenje nogometnog terena Plave lagune, to 

puno koštati i Grad i roditelje.  

 Vezano za predmetnu točku, nije u potpunosti razumio da li će Grad kroz povećanje 

kod Zaklade „Za djecu Hrvatske“ naći sredstva da se djeca koja su lani bila uključena u taj 

program financiraju iz Grada?  

 

 Pročelnica Tatjana Matošević, odgovorila je na prvo pitanje naglasivši kako se 

navedeno povećanje kapitalnih prihoda ne odnosi na prodaju nogometnog igrališta, nego na 

planiranu nazadkupnju jedne parcele u Poslovnoj zoni Buići-Žbandaj. Nakon realizacije te 

nazadkupnje, kroz proračun se ta transakcija vodi kao prihod i rashod. 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, odgovorio je na drugi dio pitanja, naglasivši da će se 

nakon realizacije prodaje starog nogometnog igrališta, predložiti izgradnja novog pomoćnog 

igrališta. Po prostornim planovima predviđena su dva igrališta, jedno između Vindije i 

dvorane Žatika i drugo na području iznad Žatike kod bivše trgovine  Elektro Kocijančić. 

 

 Pročelnica Vesna Kordić, vezano za pitanje Zaklade „Hrvatska za djecu“ istaknula je 

da je u proračunu bio planiran iznos od 70.769,00 kuna, a s predloženim povećanjem novo 

planirana sredstva iznose 72.652,00 kuna. Ovim programom je bilo obuhvaćeno 70-tak  djece 

talijanske i hrvatske osnovne škole, što je manje od očekivanog. Naime kad se Grad prošle 

godine prijavio za financiranje, prijavljeno je preko 200 učenika na temelju informacije iz 

Osnovne škole Poreč koja je u velikim dugovanjima za topli obrok. Odaziv je bio manji od 

očekivanog i na temelju toga su dobivena navedena sredstva. Nedavno je bio terenski nadzor 
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od strane Zaklade, kojom prilikom im je postavljeno pitanje da li će i ove školske godine taj 

projekt saživjeti, međutim odgovor još nije dobiven budući da ni oni nemaju konkretnih 

informacija. Ako do toga dođe do kraja godine, onda će se sredstva planirati drugim 

rebalansom. 

 

 Goran Gašparac, potvrdio je da na internetskoj stranici Zaklade zaista stoji kako još 

nema informacija o programu za novu školsku godinu. Zanima ga da li se kroz proračun 

mogu osigurati sredstva za topli obrok toj djeci koja su do sada isti imala osiguran kroz 

sredstva Zaklade? 

 

 Vesna Kordić, odgovorila je da sva djeca iz obitelji u socijalnoj potrebi, dakle djeca 

koja ispunjavaju uvjete iz Odluke o socijalnoj skrbi, ostvaruju pravo na topli obrok u cijelom 

iznosu. Sredstva Zaklade ostvarivala su druga djeca koja su ispunjavala uvjete koje je odredila 

Zaklada. 

 

 Goran Gašparac, iznio je da su sredstva Zaklade, koliko je upoznat kroz medije, 

namijenjena djeci koja nisu zahvaćena socijalnim statusom, ali njihovi roditelji imaju nekih 

problema. Takve djece postoji s obzirom da ih se prijavilo 70-tak. Smatra da bi bilo dobro, 

kada se već povećava proračunski iznos, da se tih 70.000,00 kuna negdje pronađe i da se toj 

djeci do kraja godine osigura topli obrok, a ako dođe do realizacije programa Zaklade, 

sredstva se mogu onda vratiti.  

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić, sugerirao je vijećniku da se radi eventualnih dodatnih 

pojašnjenja uvijek može obratiti nadležnom upravnom odjelu, gdje će dobiti sve tražene 

podatke i informacije iz njihove nadležnosti.  

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ predložio je prelazak na 

razmatranje narednih točaka dnevnog reda. 

 

 

TOČKA 6. i 7. 

I. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

 za 2017. godinu 

 

i 

I.  Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017. godinu 

 

 

 Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav - Marino Poropat, prezentirao je 

Prijedlog Prvih izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2017. godinu i Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017. 

godinu. 

 

 Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po prezentiranim materijalima. 

  

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedavajući je stavio na 

glasanje sve predložene akte pod točkama 4.,5.,6. i 7. 

 

Nakon provedenog pojedinačnog glasovanja po svakoj točci, konstatirao je da su  

jednoglasno donijete: 
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Prve Izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2017. godinu  

i Projekcije za 2018. i 2019. godinu 

 

  

Prve Izmjene i dopune programa javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo za 2017. godinu u: 

- predškolskom odgoju i obrazovanju, 

- obrazovanju, 

- kulturi, 

- sportu i rekreaciji, 

- tehničkoj kulturi, 

- zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 

- socijalnoj skrbi 

 

  

Prve Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture  

za 2017. godinu 

 

  

Prve Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture 

 za 2017. godinu 

 

  

 (Prve Izmjene i dopune Proračuna i programa priložene su zapisniku i sastavni su dio 

priloga).  

__.__ 

 
 Predsjedatelj je prije prelaska na narednu točku dnevnog reda odredio pauzu u trajanju od 10  

minuta. 
__.__ 

 

 

TOČKA 8.  

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Poreča za 2017. godinu 

 

 

 Pročelnica Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo - Tatjana Matošević, 

obrazložila je prijedlog izmjene i dopune Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Poreča-

Parenzo za 2017. godinu. Naglasila je da se  predloženom odlukom vrše izmjene i dopune 

postojeće Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Poreča-Parenzo te se ista usklađuje s 

Izmjenama i dopunama Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2017. godinu. U Odluku se 

dodaje novi proračunski korisnik Centar za pružanje usluga u zajednici Zdravi grad Poreč-

Parenzo, zbog statusne promjene Fonda Zdravi grad Poreč i usklađivanja pravno ustrojbenog 

statusa Fonda Zdravi grad Poreč s novom zakonskom regulativom u Republici Hrvatskoj. 

  

Predsjedavajući je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  
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O D L U K A 

o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Poreča za 2017. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/155, 

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

TOČKA 9.  

Odluka o imenovanju ravnateljice Gradske knjižnice Poreč 

 

Pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu - 

Vesna Kordić,  tijekom obrazlaganja predložene odluke podsjetila je da je Gradsko vijeće na 

sjednici održanoj 20.7.2017. godine donijelo je Odluku o raspisivanju javnog natječaja za 

ravnatelja/icu Gradske knjižnice Poreč. Natječaj je bio objavljen u „Glasu Istre“ 4.8.2017. 

godine. Rok za podnošenje prijava bio je 8 dana od dana objave natječaja i trajao je do 

12.8.2017. godine. U roku određenim Natječajem pristigla je samo jedna prijava i to prijava 

Irides Zović iz Vrsara, Dalmatinska 31 a, dosadašnje ravnateljice. Rješenjem od 8.8.2017. 

godine Gradonačelnik Grada Poreča-Parenzo imenovao je Povjerenstvo za provedbu natječaja 

za imenovanje ravnatelja/ice sa zadatkom da otvori razmotri prispjele ponude, izvijesti o 

prijavljenim kandidatima/kandidatkinjama te izabere i kandidata/kandidatkinju kojeg/koju će 

predložiti Gradonačelniku za ravnatelja-icu Gradske knjižnice Poreč. Na sjednici održanoj 

18.8.2017. godine Povjerenstvo je otvorilo i razmotrilo prijavu Irides Zović i utvrdilo da je 

ista predana u roku, da je potpuna, te da kandidatkinja u cijelosti ispunjava uvjete određene 

Natječajem da bi bila imenovana ravnateljicom Knjižnice. Zato predlaže da se Irides Zović 

ponovno imenuje ravnateljicom ove Ustanove za naredno četverogodišnje razdoblje.        

  

Predsjedavajući je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

Odluka o imenovanju ravnateljice Gradske knjižnice Poreč 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/153, 

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

TOČKA 10.  

Odluka o prijedlogu za imenovanje mrtvozornika na području Istarske Županije 

 

 Pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu 

zaštitu - Vesna Kordić obrazlažući predmetnu odluku iznijela je da se Upravni odjel za 

zdravstvo i socijalnu skrb Istarske županije obratio s molbom da se razmotri mogućnost da se 

liječnike koje su predložili u svojoj molbi predloži županiji za imenovanje za obavljanje 

poslova mrtvozorstva u cilju osiguranja kontinuiteta u obavljanju ovih poslova. Skupština 

Istarske županije, na prijedlog općinskih, odnosno gradskih vijeća imenuje potreban broj 

doktora medicine, odnosno drugih zdravstvenih radnika koji utvrđuju nastup smrti, vrijeme i 

uzrok smrti osoba umrlih izvan zdravstvene ustanove. U Istarskoj županiji je trenutačno 

imenovano 30 mrtvozornika, a potrebno ih je još najmanje 14 kako bi se rad mrtvozornika 

obavljao optimalno. Budući da je gradskim vijećima teško doći do novih liječnika koji bi 

obavljali ovaj posao, Povjerenstvo za nadzor nad radom mrtvozornika je, u suradnji s 

Upravnim odjelom za zdravstvo i socijalnu skrb Istarske županije i županijskim zdravstvenim 



20 

 

ustanovama, pronašao liječnike zainteresirane za mrtvozorenje i to tri liječnika za Pulu, te po 

jednog liječnika za Labin, Poreč i Pazin. Uz molbu Gradu Poreču dostavljen je i životopis 

liječnice koja je predložena za Poreč. Nova liječnica koja je spremna obavljati ove poslove i 

za koju je potrebno donijeti Odluku o prijedlogu za imenovanjem je Andrea Arefijev, iz 

Funtane. Zaposlena je kao doktorica medicine u timu pri Zavodu za hitnu medicinu Istarske 

županije u Ispostavi Poreč, redovito se stručno usavršava, te iskusno govori engleski i češki 

jezik, a dobro se služi i talijanskim jezikom. 

 Predloženom Odlukom predlaže se Skupštini Istarske županije da Andreu Arefijev, 

imenuje mrtvozornikom na području Istarske županije.       

 

Predsjedavajući je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o  prijedlogu za imenovanje mrtvozornika na području Istarske Županije  

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga – KLASA: 011-01/17-01/141, 

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

 

TOČKA 11. 

Odluka o prihvaćanju Sporazuma o osnivanju javne ustanove Javna vatrogasna postrojba 

„Centar za zaštitu od požara Poreč“ 

 i 

 Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Statut Javne vatrogasne postrojbe „Centar za 

zaštitu od požara Poreč 

 

 Božo Jelovac, v.d. pročelnika Ureda Grada, obrazložio je predložene Odluke koje su 

priložene ovom zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 Naglasio je da je radi usklađenja sa Zakonom o ustanovama i Zakonom o vatrogastvu 

sačinjen je prijedlog novog Sporazuma o osnivanju JVP CZP Poreč. Isti prijedlog usklađen je 

i sa Zakonom o radu u dijelu koji predviđa da predstavnik radnika mora biti član upravnog 

vijeća. Regulirane su djelatnosti javne ustanove u skladu sa Zakonom o vatrogastvu i 

uslugama koje javna ustanova pruža. Predviđeno je da zapovjednik može raspolagati odnosno 

upravljati imovinom do iznosa od 70.000,00 kuna, umjesto do dosadašnjih 20.000,00 kuna, a 

upravno vijeće od 70.000,00 do 300.000,00 kuna, umjesto dosadašnjih od 20.000,00 do 

200.000,00 kuna, dok je za upravljanje imovinom veće vrijednosti od 300.000,00 kuna 

potrebna suglasnost najmanje četiri osnivača koji zajedno osiguravaju više od 50 % sredstava 

za redovnu djelatnost javne ustanove, a sve kako bi se poboljšalo i ubrzalo poslovanje javne 

ustanove. Sporazum je također usklađen s odredbama Zakona o lokalnoj i područnoj 

(regionalnoj) samoupravi u svezi s nadležnostima gradonačelnika-općinskih načelnika, te je u 

tom smislu predviđeno da gradonačelnik-općinski načelnici  imenuju članove upravnog 

vijeća.    

 Vezano za prijedlog odluke o davanju suglasnosti na prijedloga Statuta ustanove, 

naglasio je da je prijedlogom Statuta je u skladu s citiranim zakonskim propisima regulirano 

ustrojstvo javne ustanove, njezino osnivanje, naziv i sjedište, pri čemu je izmijenjen skraćeni 

naziv tako da isti sada glasi „JVP CZP Poreč“. Nadalje,  regulira se pitanje zastupanja i 

predstavljanja javne ustanove u osobi zapovjednika iste, te se predviđa izbor i imenovanje 

zapovjednika u skladu s važećim propisima. Reguliraju se djelatnosti javne ustanove u skladu 
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sa Zakonom o vatrogastvu i uslugama koje javna vatrogasna postrojba pruža, a sve u skladu s 

prijedlogom Sporazuma o osnivanju javne ustanove te se regulira područje djelovanja. Statut 

uređuje upravljanje javnom ustanovom, tijela javne ustanove (zapovjednik, upravno vijeće) 

kao i nadležnost tih tijela. Nadalje, regulirano je pitanje imovine i odgovornosti za obveze, 

financiranje rada, nadzor nad radom, javnost rada i zaštita tajnosti podataka. 

 Cilj donošenja predloženih Odluka je usklađenje akata o osnivanju i djelovanju JVP 

CZP Poreč s važećim propisima, radi osiguranja organizacijskih i drugih uvjeta za daljnje 

uspješno djelovanje predmetne ustanove kao i do sada. 

 

Predsjedavajući je otvorio raspravu po predloženim odlukama. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Sporazuma o osnivanju javne ustanove Javna vatrogasna postrojba „Centar 

za zaštitu od požara Poreč“ 

 

 i 

 

 O D L U K A 

 o davanju prethodne suglasnosti na Statut Javne vatrogasne postrojbe „Centar za zaštitu 

od požara Poreč 

 

 (Odluke su priložene zapisniku i sastavni su dio priloga – KLASA: 011-01/17-01/162, 

URBROJ: 2167/01-07-17-2,3).  

 

  ___.___ 

 

 Budući da je dnevni red iscrpljen, Predsjednik Gradskog vijeća zahvalio se 

vijećnicima Gradskog vijeća na odazivu i sudjelovanju u radu, te je zaključio sjednicu. 

  

 Sjednica je zaključena u 22,00 sata. 

 

 

 

Zapisnik vodila                                                                     Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Radešić                             Dean Pauletić 

 

 

 

 

 


